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1. Tagosítási kérelmek tárgyalása
2 új tagosodási kérelem érkezett.
Az Elnökség döntött a tagosodni kívánó személyekről.

Határozat 2024/3.

Az Elnökség 4 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett minden tagosodási
kérelmet elfogadott.

2. Pénzügyek
Bence beszámol róla, hogy sikerült átvenni a bankszámla feletti irányítást. Jelenleg megkö-
elítőleg 1,5 millió forint van a számlán. A kasszában nagyjából további 200 ezer forint van.
Költségek tekintetében 180 ezer forint könyvelői díj, illetve 70 ezer forint IAPS tagsági díj kerül
majd kifizetésre ebből.

3. Országos programok
Sikeresen lezajlott a TISK.

Lebonyolításra került a PLANCKS fizikaverseny előválogatója.

Megtörtént a Mafihe Pécsi Hétvége, illetve az egyesület adott támogatást egy paksi kirándulás-
ra. Ezek együttesen 260 ezer fotinba kerültek, és 50-60 ezer forintnyi részvételi díj lett beszedve
rájuk. Kaptunk támogatást is a programokra. Mindkettő jól sikerült, sok résztvevővel.

Mindenképp lesz még idén csereprogram. Erre fogunk tudni megpályázni grant-eket az IAPS-
től, hozzávetőlegesen 300 ezer forintos kiadással számolunk. Ennek nagy részét, ideális esetben
a teljes összeget, vissza tudjuk hozni pályázatokból.

Kovács Zoltán elmondja, hogy a csere dátuma agusztus 26-29. lesz, és röviden ismerteti a
programtervet, ami tartalmaz egyetemi látogatást, szakmai előadásokat illetve városnézést is.
Egy nap szakmai, egy nap turista jellegű program a terv. 30 fő résztvevőre számítunk, a szál-
lás még kérdéses, valamelyik egyetemi kollégium a terv. Mindenképp szeretnénk szálláshelyet
biztosítani a nem budapesti lakhelyű magyar résztvevőknek is. Részvételi díj nem lesz, szállást
biztosítunk, de az opcionális programok és az étkezést csak annak függvényében finanszírozzuk,
hogy mennyi támogatást tudunk szerezni.

Ha a költségvetés engedi, a csere résztvevőinek Mafihés zoknit vagy szatyrot fogunk adni.
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4. Egyebek
A tavaszi közgyűlés május 18-ára szombatra tervezzük, Budapestre. Az őszi közgyűlést Sze-
gedre tervezzük.

Másfél éve a Fizikai Szemle szerkesztősége megkereste a Mafihét, hogy szeretnének hallgatói
cikkeket megjelentetni. Ez idő alatt összesen egyetlen cikket tudtunk küldeni, mert sosem si-
került olyat találni, aki írt volna. Bence szerint erről lehet érdemes lemondani, mert csak rossz
színben tünteti fel az egyesületet. Úgy tűnik nincs rá sem igény, sem kapacitás a részünkről.

Irodai kulcsok és egyetmi belépőkártyák egyeztetése megtörtént. Krisztinek és Márkónak még
nincs kulcsa, a kártyák rendben vannak. A kulcsokkal kapcsolatban megkeressük majd az egye-
temi üzemeltetést.

A csereporgramhoz készíteni kell majd promóanyagot amit ki lehet küldeni digitálisan.

Szegeden igény van fizikus pólókra, illetve pulcsira is. Nem fogunk nyomtatni, de a dizájnok
megvannak, azokat el tudjuk küldeni, és tudnak a tagok saját szervezésben nyomtatni maguk-
nak.

Rábóczki Bence 13:50-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2024. április 27.

Rábóczki Bence Kovács Zoltán
Elnök Jegyzőkönyvvezető
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